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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:1687 Skatteverkets it-problem

Under midsommarhelgen råkade Skatteverket återigen ut för it-problem. Denna 
gång skedde det vid en kritisk tidpunkt för många företagare, nämligen den 
sista dagen för redovisning av helårsmoms för dem som har fått byråanstånd. 
Många företagare har anpassat sitt avlämnande i tron på att det går att lita på 
Skatteverket. 

Det är viktigt för trovärdigheten för svenska myndigheter och för det svenska 
samhället att it-säkerheten och it-tillgängligheten är hög hos myndigheter i 
allmänhet men särskilt hos de myndigheter som har omfattande kontakter direkt 
med medborgare och företag.

Jag vill med anledning av detta fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta med anledning av Skatteverkets 
återkommande it-problem?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-28
Besvaras senast
2017-07-12 kl. 12.00


